
 

 

 

 13/05/21- ה                                                                                                                 לכבוד

 חברי המועצה                             

 כלל חברי העמותה 

 

 רביעית ההנדון: סיכום סדר יום מישיבת המועצה 

 ישיבה שמן המניין. , 4-פ"א לישיבתה התש התכנסה מועצת  ,במאי 10- ה,'בביום 

 20:00-23:20בין השעות   בעקבות המצב הבטחוני במערכת הזוםהישיבה התקיימה   •

 מצ"ב סיכום הישיבה.  •

 

 וכחים:נ

עידו שגן, דין בגדדי, ברק דביר, גליה אור מלכה, דניאל גיא צברי, יותם קיפניס, רון גלעד, מאור אקא, שיר  
בר שומרט, נחום  -ח'אלד גאנים, אור תמיר, אילי ארקינד, צבישרון לבון, אביגל, יובל שוחנצקי, נדב קיפניס, 

 ח"מ  24סה"כ :  .פרי, רות הררי, מיכאל הופמן , יעקב ויינר, יונתן קדוולנדר
 

  

   ח"מ 4 סה"כ :  תובלי רון, שיר צרפתי, מאי בלונדר, ניר בוזגלו.  :חסרים
 משקיפים:

 נתנאל קולטקר :   ועדת ביקורתיו"ר   .1

 שיר צדוק יו"ר אגודת הסטודנטים:  .2

 אלן הדווט סיו"ר:  .3

 נציגי ההנהלה:   .4

 אלעד קליין  -רמ"ד הסברה  -

 עילם כהן  - רמ"ד תרבות -

 דניאל רימברג -רמ"ד מעורבות -

 יעל ריבלוב  -רמ"ד אקדמיה -

 נעמה גוברין   -רמ"ד רווחה -

 שקד גל  -משא"ן -

 נציגי ההנהלה החדשה: אילן פרידמן, עמיר שגיב, מיכל גאון, זיו ברבי, ספיר כהן. 

 מהלך הישיבה: 

 עדכוני מזכ"ל  •

 עדכוני יו"ר אגודה •

 בחירת יו"ר ועדת ביקורת  •

 רווחה לעונת הדיורהצגת הערכות מדור  •

 דיון כרטיסי חברי מועצה ליום הסטודנט  •

 דיון תמיכה והצטרפות במאבק נגד הפשיעה והאלימות בנגב •

 

 

 

 

 

 



 

 עדכוני מזכ"ל  .1

a.   כולנו רצינו להיות עכשיו אחד עם השנייה במליאה פרונטלית, אך המצב הבטחוני סידר

 וחזקים.לנו את התוכניות בצורה אחרת, צריך להיות סבלניים 

b.   תקופת המכרזים לא הסתיימה ואנחנו עדיין צריכים אותכם מעורבים ורתומים על מנת

 שנוכל לאפשר לאגודה למצוא בעלי תפקידים חדשים. 

c. אנחנו בשלב מציאת יועץ משפטי מתאים על מנת שיעבוד על תקנון   - תקנון העמותה

 . העמותה ויוכל לעזור לנו להעביר אותו אחת ולתמיד בצורה מיטבית

 

 

 עדכוני יו"ר האגודה  .2

 בתהליך של עיבוי האגודה. אנו נמצאים  •

ההכנות ליום הסטודנט בעיצומן, יש המון חוסר וודאות עקב המצב. היינו כבר רגע   •

 מתחילת מכירת הכרטיסים וזה עכשיו מעמיד סימני שאלה רבים. 

באופן דחוף  אנחנו מצרים על כל הבעיות שהיו עם מכירת הכרטיסים, החלטות התקבלו  •

 בשל המצב ואנחנו נעדכן את הסטודנטים בכל הדברים בהמשך.

הלימודים יהיו בזמן הקרוב בצורה מקוונת שוב לצערנו, אנחנו עובדים כרגע מול   •

 האוניברסיטה שמטלות ובחנים לא יתקיימו בקמפוס. 

 

 בחירת יו"ר ועדת ביקורת  .3

 ון העמותה. מכרז יו"ר ועדת ביקורת מתקיים במעמד המליאה מתוקף תקנ

 במכרז הנ"ל יש שני מועמדים, השאלות יוצגו והמועמדים יוכלו להציג את עצמם ויתנו את המענה לשאלות. 

 המועמדים:

 יותם עפרוני  -

 איילת אטנר  -

 השאלות הן : 

 ספר/י מהי חשיבות ועדת הביקורת בארגון בעיניך?  •

היית רוצה לבצע דוח ביקורת  נשמח שתציג/י אירוע או פעולה של האגודה בשנה החולפת עליהם  •

 מקיף? ומה הן הפעולות הראשוניות שהיית מבצע? 

  

הצג/י רעיון או שניים כיצד להגביר את התפיסה לגבי ועדת ביקורת בארגון שתוביל לממשקי עבודה   •

 טובים יותר? 

 מהם היתרונות אשר יסייעו לך להוביל את עבודת ועדת ביקורת בצורה מצויינת?  •

  

 חו אותך בבחירת חברי הועדה? איזה תכונות ינ  •

 לסיכום האם ישנו משהו אשר תרצה/י להוסיף?  •

 

 

 

 

 

 



 

 

 

המועמדים ענו על השאלות ולאחר מכן התקיים דיון פרסונלי על כל אחד מין המועמדים, בסופו התקיים דיון  

 השוואתי בין המועמדים.

 המועצה יצאה להצבעה. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 הצגת מאגר הדירות וההכנות לקראת עונת הדיור .4

ענבל נגר רכזת הדיור במדור רווחה, עלתה להציג את העבודה שהתבצעה במדור רווחה לקראת עונה  

 השכירות. 

 

 צורך, הוא כבר באוויר ואנחנו מקווים שיחל לתפוס תאוצה.מאגר הדירות נבנה מתוך  •

מגיעים מאזורים בארץ שהמחירים יותר יקרים ומוכנים   ישנה בעיה בסיסית מכיוון שסטודנטים/ות •

 לשלם מחירים גבוהים שמשעלים את המחירים בשכונות הקרובות לקמפוס. 

בנוסף הוספנו לתוך מאגר הדיור, את מאגר בעלי המקצוע שיוכל לאפשר לסטודנטים/ות, גישה לבעלי   •

 מקצוע אמינים במחירים הוגנים. 

 . עבור המאגרהצגת סרטון הפרסומי  •

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

בחירת יו"ר ועדת  הנושא: 

 לעמותה. ביקורת חדש 

 

 

ממנה את יותם עפרוני  מועצת תשפ"א נוסח ההצעה:

 להיות יו"ר ועדת ביקורת מי בעד?

 0נמנע: 4 :)איילת( קולות נגד 14 :)יותם( קולות בעד
נכח חבר ועדת ביקורת   דין ההצבעה: ההצבעה אושרה

 ☒ בהצבעה: 

 ☐נושא חסוי: 

 הנהלים המשלימים.ההצבעה התבצעה בצורה חסויה מתוקף תיק הערה:  •

 רות, רון, יותם, תום, יונתן. חברי מועצה פסלו עצמם מין ההצבעה:  5 •



 

 

 

 

 

 כרטיסים ליום הסטודנט עבור חברי מועצה .5

כחלק מהפחתת הכמות הכוללת של הקהלים ביום הסטודנט, הוחלט לצמצם את הכרטיסים החינמיים  

שהאגודה מחלקת. הופחת לעובדי האגודה להזמנה אחת וגם לועדי המחלקות שיקבלו כרטיסים רק למסיבות  

 הבריכה. 

 ות יחיד. בהצבעה זו נבקש מחברי המועצה, לגלות הבנה ולקחת חלק בצמצום הכולל ולהעביר להזמנ 

 

 נשאלו שאלות רבות לאורך הדיון, כיצד זה עובד? מה היה מערך השיקולים? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 והפשיעה בנגב הצטרפות האגודה למאבק נגד האלימות  .6

באוניברסיטת בן גוריון בנגב, הינה ארגון הצעירים הגדול ביותר במרחב הדרומי עם  האגודה הסטודנטיאלית  

 אשר מגיעים מכלל המגזרים בחברה הישראלית.  -אלף חברי/ות עמותה 17למעלה מ

המטרות העומדות לנגד העמותה מזה למעלה מעשור הן ליצור את האפשרות וכן גם לדחוף סטודנטים/ות להפוך  

בית ולשם כך היא פועלת, במקביל ליצור חוויה סטודנטיאלית מרבית במהלך הלימודים  את הנגב ובאר שבע ל

 לתואר, אשר כוללת גם את הביטחון ותחושת הביטחון לסטודנטים/ות. 

 

אנו לא יכולים לעצום את עינינו נוכח האירועים בתקופה האחרונה שרק מתעצמים, בתור ארגון צעירים גדול  

 ץ ולהסביר את הפעילויות שלנו בנושאים הנ"ל וכן גם להגביר את העשייה בתחום.אנחנו צריכים לצאת כלפי חו 

 בתור ארגון שמבקש מחבריו להפוך את באר שבע והנגב לבית, עלינו לדאוג שהבית הזה יהיה בטוח.  .1

בתור ארגון שדואג לחבריו במהלך השהות שלהם בבאר שבע והנגב ויוצר מענה בכל תחום שהוא לא   .2

 התחום הבטיחותי בו סטודנטים/ות נפגעים מאלימות, גניבות ופגיעות מיניות. ניתן לזנוח את  

עבור   בעיקר  ובעיקר  שייכים  אנו  אליה  המדינה  עבור  הנגב,  עבור  קולנו,  את  להשמיע  צריכים  אנו  אלו  נוכח 

 הסטודנטים/ות שלנו, אלו הלומדים עכשיו אלו שעוד יבואו ואלו שיבחרו להפוך את הנגב לביתם. 

 יון עלו להציג את המאבק חברי "הועד למאבק נגד האלימות והפשיעה בנגב" ליאב ואורטל:כחלק מהד 

הסביר איפה הדברים עומדים מצידו הדברים   –ליאב אלחיאני, סטודנט ויו"ר תא תקווה חדשה בקמפוס  
 והיכן המאבק עומד. למה חשוב כאגודה לקחת חלק במאבק ומה השקפתו בנושא. 

הסבירה למה מבחינתה חשוב שהאגודה הסטודנטיאלית תצטרף   -מועצת העיר באר שבעאורטל פרלמן, חברת 
 למאבק. 

צמצום הזמנות ליום הנושא: 

הסטודנט עבור חברי/ות  

 מועצה 

 

 

נוסח ההצעה: מועצת תשפ"א מצמצמת את ההזמנות  

לחברי המועצה ליום הסטודנט בשנה זו, להזמנת יחיד.  

 מי בעד? 

 0נמנע: 0קולות נגד:  קולות בעד: פה אחד.
נכח חבר ועדת ביקורת   דין ההצבעה: ההצבעה אושרה

 ☒ בהצבעה: 

 ☐נושא חסוי: 

 , לשנה זו בלבד. ההצבעה תקפה, לכלל חברי המועצה גם אלו משנה שעברההערה:  •



 

הסביר על הפעולות שהמדור עושה בנושא.   -אילן הררי פרידמן, רמ"ד מעורבות חברתית הנכנס
 מנגד הציג שישנם פערי תקציב גדולים אשר לא מאפשרים לפתור את הנושא בגלל קשיים רבים. 

ושאל כיצד אנו כאגודה נפעל בהתאם   העלה את החששות שלו מהצטרפות לארגון הזה   -נדרח"מ יונתן קודוול 
 לכך?

הציג את החשש שלו, ויחד עם זאת חיזק את הצורך במאבק. הוא ביקש להדגיש כי עלינו   -ח"מ ח'אלד גאנם
חון איך נפעל  כאגודה להיזהר במסרים אותם אנו מעבירים ואיך. זה נושא רגיש שיכול ליצור בעיות וצריך לב 

 למען הדברים. יש להתחיל מהפעולות ההסברתיות. 

השילוב בין המגזרים הוא הכרחי, "מועצת הנגב" לצורך העניין היא דוגמה מצויינת לגוף   -ח"מ יותם קיפניס
 שהצליח לשתף פעולה בצורה טובה בין המגזרים. 

"הועד", קודם כל אנחנו צריכים  ביקש לחדד כי ההצטרפות היא לא לגוף שנקרא  -מזכ"ל המועצה ברק 
 להצביע האם אנחנו מסכימים עם המהות של המאבק. 

אני חושב שיש פה הזדמנות רצינית לקחת חלק במארג הזה שנקרא התושבים    -יו"ר ועדת תפעול רון גלעד
 בנגב. 

עוד  לדעתי אני חושבת שזה לא המקום של האגודה לקחת חלק במאבק שאנחנו  -יו"ר ועדת הסברה אור תמיר 
 לא יודעים לאן תילך. 

 

 

 

 

 

 

 

 סיכום :

 המליאה התקיימה בצורה מקוונת בשל המצב הבטחוני.  •
 הוצגו עדכונים פנימיים של הארגון וגם כלפי חוץ כמו הלימודים ויום הסטודנט. •

 יותם עפרוני. -נבחר יו"ר ועדת ביקורת חדש •
 ההכנות של מדור רווחה לעונת השכירות המתקרבת.ו הוצג •

 המועצה אישרה את הצטרפות האגודה למאבק באלימות והפשיעה בנגב. •

 בברכה, 

 

 

הצטרפות האגודה  הנושא: 

למאבק באלימות והפשיעה  

 בנגב 

 

 

נוסח ההצעה: מועצת תשפ"א מאשרת את הצטרפות  

האגודה "למאבק נגד האלימות והפשיעה בנגב" על פי  

 נוסח הצעת ההחלטה. )נספח א'( מי בעד? 

 0נמנע: 0קולות נגד:  קולות בעד: פה אחד.
נכח חבר ועדת ביקורת   ההצבעה: ההצבעה אושרהדין 

 ☒ בהצבעה: 

 ☐נושא חסוי: 

 הערה: •



 

 

 

 

 נספח א'

                                                                                                                              :ודלכב

                              המועצה ות/חברי

 העמותה   ות/כלל חברי

 הצעה ללקיחת חלק פעיל במאבק נגד הפשיעה והאלימות בנגב הנדון: 

 

במשך שנים רבות אזור הנגב, נמצא תחת איום של פשיעה ואלימות רבה. הבעיה נוצרה עקב  רקע:  

כיום יש מחסור בתקצוב, בשירותים  .  הזנחת הנגב סובל מהזנחה במשך שנים רבות על ידי הרשויות

והמצב דורש תיקון לטובת כל אוכלוסיית    –ציבוריים ובשיטור בהשוואה לאזורים אחרים בארץ  

 לטובת החברה הישראלית. הנגב ו

 

האגודה הסטודנטיאלית באוניברסיטת בן גוריון בנגב הינה ארגון הצעירים הגדול ביותר  רציונאל:  

מ  למעלה  מונה  היא  הדרומי.  החברה    17במרחב  חלקי  מכל  המגיעים  עמותה  חברים/ות  אלף 

 הישראלית. 

ך את באר שבע והנגב לבית  במקביל ליצירת חוויה סטודנטיאלית מיטבית, העמותה פועלת כדי להפו

 ולמקום בטוח עבור הסטודנטים/ות. 

 

אין ביכולתנו לעצום את עינינו נוכח האירועים האלימים שרק מתעצמים בתקופה האחרונה. בתור  

גם   וכן  הנ"ל  בנושאים  שלנו  הפעילויות  את  ולהסביר  חוץ  כלפי  לצאת  עלינו  גדול  צעירים  ארגון 

 להגביר את העשייה בתחום. 

ארגון שמבקש מחבריו להפוך את באר שבע והנגב לבית, עלינו לדאוג  בתור   .3

 שהבית הזה יהיה בטוח מפשיעה אלימה, בדגש על פשיעה מאורגנת. 

והנגב,   .4 שבע  בבאר  השהות  במהלך  ולחברותיו  לחבריו  שדואג  ארגון  בתור 

לא ניתן לזנוח את התחום הבטיחותי בו אנחנו    -ושיוצר מענה בכל תחום שהוא  

 ת מאלימות, גניבות ופגיעות מיניות. נפגעים/ו

קולנו   את  להשמיע  עלינו  אלו  בהווה    -נוכח  הסטודנטים/ות,  ועבור  המדינה;  עבור  הנגב;  עבור 

 ובעתיד, שבחרו ושיבחרו להפוך את הנגב לבית. 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 

 
 מועצת תשפ"א מנחה קיום הדברים הבאים: ההצעה:  

האגודה הסטודנטיאלית, ליצור גרף מועצת תשפ"א מנחה בזאת את הנהלת   .1

 פרסומים בנושא החל מיום זה ועד תקופת הבחינות: 

ולמשרדי   • במדינה  החוק  לרשויות  קוראת  שהאגודה  ברורה  אמירה 

הארצית  להתאחדות  פניה  הנושא.  את  היום  סדר  על  להעלות  הממשלה 

 במטרה לקדם השקעה של משרדי הממשלה בנגב. 

ידי האגודה בנושא: מרחב בטוח,   הסבר מה נעשה בשנים האחרונות על •

 שיתופי פעולה עם האוניברסיטה, תמיכה בגופים ועוד. 

הובלה    -בחינת שיתוף פעולה עם גורמים נוספים על מנת ליצור הפגנה בנושא  .2

 של רמ"ד מעורבות חברתית בליווי ועדת מעורבות. 

  המשך פעולה בנושא יחד עם העירייה, משטרת באר שבע והאוניברסיטה.  .3

 ות נוספות: נקוד

על   • בשמירה  תלויה  תהיה  אחרת  כזו  מחאה  לכל  הצטרפות  או  הפרסומים 

נגד   לצאת  נסכים  לא  ואופן  פנים  בשום  פתרונות.  למציאת  למדינה  קריאה 

 חלקים בחברה הישראלית.

וערבית   • בעברית  יצאו  בכלל    – הפרסומים  הישראלית  בחברה  פוגעת  הבעיה 

 ובחברה הערבית בפרט. 

יובל • פעולה  שיתוף  לא    כל  בהם  במקרים  והועדה.  מעורבות  רמ"ד  ידי  על 

 תתקבל החלטה בוועדה, הועד המנהל יכריע בסוגיה. 

 

 

 בברכה,

 ברק דביר 

 האגודה הסטודנטיאלית מזכ"ל מועצת 

 

 

 

 

 


